

arthoro

thermo

MUSKELN/MUSCLES

Thanks to the special combination of active ingredients, arthoro® thermo nourishes and relaxes the skin in case of muscular tension, e.g. in the neck and back region or in the joints. arthoro® thermo has a soothing effect in overstrained hands, knees, hips and shoulder joints.

arthoro® thermo is dermatologically tested.

Greenlipp Mussel Concentrate from New Zealand is known for its content of polyunsaturated Omega-3 fatty acids and its high concentration of glycosaminoglycan (GAG).

The Greenlipp mussels that are used for arthoro® thermo are from aqua cultures in the Marlborough Sounds, an almost untouched fjord region located in the north of New Zealand's Southern Peninsula. After harvesting, the mussel flesh is dried and concentrated in the form of powder, before continuous tests ensure that any possible contamination by pollutants is excluded.

Recommendations for use:

Apply arthoro® thermo to skin areas and rub in gently. Never apply to injured skin. Avoid any contact with the eyes or mucous membranes. The appearance of reddening of the skin is a sign of increased blood circulation and the warming effect and will disappear after 2 to 3 hours.

Tradition from the Black Forest – Balm for the joints

Carefully selected ingredients that are valuable to health give power to the arthoro® product range of HÜBNER. With its wide selection, the arthoro® product range offers reliable expertise. arthoro® products are composed according to scientific knowledge.

arthoro

thermo

MUSKELN/MUSCLES

Durch die besondere Wirkstoffkombination pflegt und entspannt arthoro® thermo die Haut bei Muskelverspannungen, z. B. im Nacken- und Rückenbereich oder in den Gelenken. arthoro® thermo ist wohltuend im Bereich von Händen, Knien, Hüften und Schultergelenken bei Überbelastung.

arthoro® thermo ist hautärztlich getestet.

Grünlipp Muschelkonzentrat aus Neuseeland ist bekannt für den Gehalt an mehrfach ungesättigten Omega-3-Fettsäuren und seinen hohen Anteil an Glykosaminoglykanen (GAG).

Die Grünlipp-Muscheln, die für arthoro® thermo verwendet werden, stammen aus Aqua-Kulturen in den Marlborough Sounds, einer nahezu unberührten Fjordgegend im Norden der neuseeländischen Südhälfte. Nach der Ernte wird das Muschelfleisch getrocknet und zu Pulver konzentriert, und fortlaufende Tests sorgen dafür, dass eine Belastung durch mögliche Schadstoffe ausgeschlossen wird.

Verwendungsempfehlung:

arthoro® thermo auf Hautpartien auftragen und einmassieren, dabei nicht in die Augen, auf geschädigte Haut oder Schleimhäute bringen. Eine eventuell auftretende Hautrötung ist ein Zeichen für eine intensive, wärmende Hautdurchblutung und klingt nach 2-3 Stunden wieder ab.

Tradition aus dem Schwarzwald – Balm für die Gelenke

Gesundheitlich wertvolle, sorgfältig ausgesuchte Inhaltsstoffe machen die arthoro® Produktreihe von HÜBNER so stark. Die arthoro®-Produktreihe bietet mit ihrem umfangreichen Angebot verlässliche Kompetenzen. arthoro®-Produkte werden nach wissenschaftlichen Erkenntnissen zusammengestellt.

arthoro

thermo

MUSKELN/MUSCLES

Ingredients (INCI): AQUA, POLYGLYCERYL-3-METHYLGLUCOSE DISTEARATE, GLYCERIN, CAPRYLIC/CAPRIC TRIGLYCERIDE, SIMMONDSIA CHINENSIS SEED OIL, CETYL ALCOHOL, CETEARYL ALCOHOL, GLYCERYL STEARATE, HELIANTHUS ANNUUS SEED OIL, MENTHOL, PERNIA CANALICULUS POWDER, ALCOHOL DENAT., BOWELLIA SERRATA EXTRACT, PANTHENOL, CAMPHOR, ROSMARINUS OFFICINALIS LEAF/STEM OIL, LAVANDULA ANGUSTIFOLIA OIL, TOCOPHEROL, SODIUM PCA, SODIUM LACTATE, PHENOXYETHANOL, XANTHAN GUM, METHYLPARABEN, SODIUM CETEARYL SULFATE, PROPYLPARABEN, FRUCTOSE, GLYCINE, NIACINAMIDE, UREA, POTASSIUM SORBATE, SODIUM FORMATE, INOSITOL, PARFUM, LINALLOL, CITRAL, D-LIMONENE, GERANIOL, BENZYL NICOTINATE, CI 75810, PANTOLACTONE, CITRIC ACID

hübner

arthoro

thermo

Wärmebalsam
thermo balm

MUSKELN/MUSCLES

mit Grünlipp
Muschelkonzentrat
und Lavendelwith Greenlipp
Mussel Concentrate and
lavenderhübner
gesundheit leben

Ein Produkt der HÜBNER-Gruppe

A product of the HÜBNER-Group

ANTON HÜBNER GmbH & Co. KG

D-79236 Ehrenkirchen

www.huebner-vital.de

100 ml 6M

Mindestens haltbar bis:/Ch.:
siehe EinstecklascheBest used before the end of/Lot no.:
see flap

100 ml

